
 

ÅRSMØTE I YVEN IF 

TIRSDAG 15.06.2021 



DAGSORDEN 

 

1. ÅPNING 

2. GODKJENNE DE STEMMEBERETTIGEDE 

3. GODKJENNING AV INNKALLINGEN OG SAKSLISTE 

4. VALG AV DIRIGENT, REFERENT OG 2 TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN 

5. ÅRSBERETNING 

6. ÅRSREGNSKAP 

7. BEHANDLE FORSLAG OG SAKER 

8. FASTSETTE KONTINGENT OG TRENINGSAVGIFT FOR 2022 

9. VEDTA BUDSJETT FOR 2021 

10. VALG – FØLGENDE STILLER TIL VALG FOR 2021: 

• Styreleder: Sabina Manjothi Hansen 

• Nestleder: Espen Øren 

• Styremedlem/kasserer: Ingunn Stordahl 

• Styremedlem/barne- og ungdomsansvarlig: Joakim Tvedt Vatne 

• Styremedlem/Old-Boys representant: Rune Johansen 

• Styremedlem/utstyrsansvarlig: Christer Knudsen 

• Kontrollutvalg:  Stein Øren (leder) 
Just Erik Karlsen (medlem) 

• Valgkomité: Alle lagledere 
 

 

 

 

 

 

 

 



Styrets årsberetning for 2020 

Sittende styre har arbeidet fra 15.juni 2020 til 15. juni 2021. Årsmøtet ble avholdt på Yvenhytta 15. juni 2020, og 

følgende styre ble valgt inn: 

Styret i Yven IF  

Styreleder Sabina Hansen 

Nestleder, a-lagsrep. og FIKS-ansvarlig  Espen Øren 

Barne- og ungdomsleder Lenar Berby 

Styremedlem og Kasserer Ingunn Stordahl 

Styremedlem og Old-boysrep. Rune Johansen 

Styremedlem og utstyrsansvarlig Christer Knudsen  

Lotteriansvarlig Ingunn Stordahl og Espen Øren 

  

  

Verv i Yven IF  

Kontrollutvalg (leder) Stein Øren 

Kontrollutvalg (medlem) Just Erik Karlsen 

Kioskansvarlig Mona Brenne Olsen 

Varamedlem og husansvarlig Morten Harder Hansen 

Baneansvarlig Jon Olsen 
 

ADMINISTRATIVT 

Det har vært gjennomført vedlikehold på gressbanen og kunstgresset gjennom året. Vi har hatt dugnader med godt 

fremmøte. I tillegg har vi utført diverse forefallende arbeid, reparert garderoben og malt hytta innvendig noen 

steder. 

Styret er fornøyd med driften av klubben gjennom sesongen. Vi har avviklet kontrakten med nåværende 

baneansvarlig 30.april 2021. Styret vurderer andre løsninger på drift av klubbens anlegg enn slik vi har hatt det frem 

til den dato.. 

Det er avholdt 13 styremøter i perioden, stort sett Teams-møter. I tillegg gjennom denne tiden har vi hatt 

korrespondanse på mail, telefon og Spond. Styret føler at vi har løst de oppgavene som forventes av styret. 

Betraktninger: 

Yven IF er en breddeklubb, og har målsetning om å være en idrettsforening med et godt sportslig tilbud til barne- og 

ungdomsidretten.  

Det er behov for økt kompetanse i styret, utdanning av dommere, utdanning av trenere, og bedre oppfølging/utstyr 

til vedlikehold og drift av baner. I 2019 ble det investert i utstyr til klipping rundt banene og maling av skjæret.  

SPORTSLIG 

Yven har i 2020 hatt 10 lag i aksjon (Senior herrer og Old-boys har ikke spilt kamper): 

• Old Boys 

• Seniorlag herrer (A-lag) 

• 8 lag i barneidretten 
 

Det jobbes bra i barneavdelingen. Dette skjer i form av at samtlige trenere gir bedre mulighet for spillerne. Vi har 

gjennomgått et år til med Covid-19 som har gjort at kampaktiviteten samt treninger har båret preg av spillerutvikling 

i form av hospitering.  

Yven IF ønsker å takke alle trener i den tøffe perioden. Dette har vært et utfordrende år, men dere har stått på for 

barna i Yven IF.  



 

ØKONOMI 

Resultatet for 2020 viser et overskudd på 206 TNOK, et bra år, sammenlignet med et overskudd på 39 TNOK året før. 

Totale inntekter i klubben har for 2020 vært 537 TNOK mot 709 TNOK i 2019. 

Grasrotandelen fra Norsk Tipping ga i 2020 i overkant av 113 TNOK, dette er en liten nedgang fra i fjor.  

Leieinntekter av hytta har gått betraktelig ned sammenliknet med året før. Dette pga. Covid-19. Dette har igjen gjort 

at vi har halvert elektrisiteten fra 2019 til 2020. Dette ble kompensert fra mars til september. 

Utgifter til seriespill har gått betraktelig ned pga. redusert avvikling av dette i 2020. 

På årsmøte i 2020 ble det besluttet å innbetale 200TNOK på lånet som en nedbetaling. Pr i dag har Yven IF i overkant 

av 250 TNOK i lån. 

Til slutt vil styret takke alle aktive, lagledere, komiteer og alle andre som har gjort en innsats for klubben. Uten dere 

hadde vi ikke klart det. 

 

 

 

 

STYRET 

YVEN IDRETTSFORENING 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Kontrollutvalgets beretning for 2020 

 

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved kontrollutvalget i Yven IF sin beretning. 

Uttalelse om årsregnskapet og idrettslagets anliggender for øvrig 

Kontrollutvalget skal påse at organisasjonsleddets virksomhet drives i samsvar med organisasjonsleddets og 

overordnet organisasjonsledds regelverk og vedtak, og ha et særlig fokus på at organisasjonsleddet har forsvarlig 

forvaltning og økonomistyring, at dets midler benyttes i samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og økonomiske 

rammer.   

Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på årsmøte/ting, og avgi en uttalelse til de 

saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde.  

Kontrollutvalget skal føre protokoll over sine møter, avgi en beretning til årsmøte/ting og foreta regnskapsrevisjon. 

Vi har utført følgende handlinger: 

Gjennom et vanskelig år med restriksjoner grunnet covid-19 har vi hatt en løpende dialog med styret.  Vi har fått alle 

opplysninger som vi har bedt om og har gjennomgått styrets årsberetning for 2020 og det styrebehandlede 

årsregnskapet for 2020. Kontrollutvalget har ikke gjennomført møter. 

Vi har foretatt en gjennomgang av resultatregnskap, balanse og noter.  

Balansen viser idrettslaget verdier og gir de opplysninger som er av betydning for å bedømme idrettslagets stilling og 

resultat.   

Regnskapet viser et overskudd på kr 206.245, som overføres egenkapitalen. Ved årsavslutning 2020 er de frie 

omløpsmidlene redusert med kr 33.572. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av idrettslaget: 

Basert på det materialet vi har fått oss forelagt, er det ikke grunnlag for ytterligere merknader ut over det som fremgår 

av denne beretningen. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til det fremlagte regnskapet: 

Kontrollutvalget har ingen merknader til det fremlagte regnskapet. 

Konklusjon 

Kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og årsregnskap for 2020 godkjennes av årsmøtet. 

 

Yven, 03.06.2021 

 

 

Stein Øren      Just Erik Karlsen  


